
POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 1/2016 - fra styremøte mandag 1. februar 2016 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Solveig Andersen (fung. leder), Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, Gunnvald 

Kristiansen og Åsne Føreland Buverud. Forfall: Leif Kanestrøm og Holger Zachariassen 

(redaktør for medlemsbladet Sydvesten). 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 7/2015 fra styremøtet 9. november. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Årsmøtet 2016. Fastsette dagsorden for, kunngjøring av og påmeldingsform til møtet. 

Gjennomgå/godkjenne forslag til styrets årsberetning samt foreningens regnskap for 2015. 

Utarbeide/godkjenne styrets forslag til budsjett og arbeidsplan for 2016. 

4. Sydvesten nr 1-2016. Innhold/utsending m.m. 

5. Statusrapport hva gjelder påmelding på turen til Tysklands Østersjøkyst 5.-9.juni. 

6. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 7/2015) fra styremøtet 9. 

november, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 7/2015 godkjent uten 

endringer/merknader. 

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om/tatt til etterretning følgende saker, sendte og mottatte skriv m.m.: 

• Mottatt brev fra PPF v/kasserer pr 30.1. Brevet var vedlagt blanketter for innbetaling av 

kontingent for 2016 samt en oppdatert ”Håndbok for kasserere og førere av medlemsregister”. 

Vedtak: Brev med vedlegg overlates til Unni Lisbeth som kasserer; bl.a. for kontroll av 

kontingentblankettene opp mot medlemslista vår. Innbetalingsblankettene (med 

betalingsfrist 29.02.16) sendes ut til medlemmene som vedlegg til Sydvesten nr 1-2016; se 

Sak 4. 

• Følgende nye medlemmer er registrert/innmeldt siden forrige styremøte: Kari Eid, Mandal – 

Gerd Anne Svindland, Lindesnes og Bjørn Tønnessen, Kristiansand. Vervingen av Bjørn 

Tønnessen som nytt medlem kom som et resultat av at Nils Olav fulgte opp vedtak i forrige 

styremøte om at han skulle ta kontakt med Bjørn om dette. 

• I tillegg en god del korrespondanse - både eksternt (PPF sentralt) og internt - i tilknytning til 

ajourhold av medlemsregister/adresselister m.m. 

• Unni Lisbeth avla statusrapport om hvordan nyordningen med å sende en blomsterhilsen før 

jul til de av våre medlemmer som har passert 90 år (totalt 12) hadde fungert. Nils Olav kunne i 

samme forbindelse opplyse om at det var mottatt to takkekort og én takkehilsen (pr tlf) i sakens 

anledning.  

• Pr 15.november 2015 ble det sendt innbydelse til hhv Jan Egil Egren (Posten & Bring 

Kundeservice Kristiansand) og Jorun N. Stallemo (Postkom, Agder og Rogaland krets) med 

invitasjon til å delta som gjest på foreningens Julelunsj lørdag 5.desember. Ingen av de to 

inviterte hadde anledning til å delta på arrangementet.  

• Diverse kontakt mellom Nils Olav og PPF sentralt (muntlig med leder Magne Furesund og pr 

e-post av 18.12.15 med sekretær Jan Dybvik) i forbindelse med at Tore Haugen gikk bort den 

13.desember.  I e-posten til sekretær Dybvik ble det opplyst om at nestleder Solveig Andersen 

vil fungere som leder for Postpensjonistene i Agder fram til årsmøtet vårt 29.februar 2016. 



• ”Julehilsen - og litt om stoda” - mottatt fra forbundsleder Magne Furesund; som e-post til 

avdelingslederne (Solveig hos oss) pr 20.desember. I tillegg mottatt en ”ordinær” julehilsen 

fra Arbeidsutvalget i PPF. 

• Brev av 8.desember 2015 fra sekretær Nils Olav til medlemmene i valgkomiteen med bl.a. en 

presisering av hvilke forutsetninger som må legges til grunn for valgkomiteens arbeid fram mot 

Årsmøtet 29.februar 2016. Mottatt svarbrev med valgkomiteens innstilling til punktet ”Valg” 

på Årsmøtet 2016 - pr e-post fra Aud-Bjørg N. Seneger 23.1.2016. Se nærmere omtale under 

Sak 3. 

• Brev fra Postpensjonistene i Agder v/sekretær Nils Olav vedr. ”Søknad om tilskudd for 2016” 

sendt Postkom - Agder og Rogaland krets den 18.1.2016. 

• Mottatt 3 ”Ordrebekreftelser” fra Interflora (siden forrige styremøte) som viser at Gunnvald 

fortsatt på beste vis skjøtter vervet som administrator for å besørge en oppmerksomhet ved 

pensjonerte postfolks begravelse/bisettelse.     

• For øvrig mottatt en del medlemsblader + julehilsener fra andre PPF-avdelinger. 

Medlemsbladene overlates til Holger som redaktør for Sydvesten. 

  

Ad 3) 

Etter å ha gjennomgått foreliggende årsmøtedokumenter (revisorgodkjent regnskap for 2015, 

kassererens forslag til budsjett for 2016, valgkomiteens innstilling til punktet Valg m.m.) ble følgende 

stadfestet/bestemt i forhold til avviklingen av Årsmøtet 2016: 

• Årsmøtet 2016 for Postpensjonistene i Agder avvikles i kantina på den tidligere 

postterminalen i Skibåsen 39, Kristiansand mandag 29. februar 2016 kl 1200. 

• Det legges opp til en enkel servering under møtet. Holger kontakter kantinebestyrer om 

bevertningen så snart endelig antall deltakere på møtet er klarlagt. 

• Innkalling med forslag til dagsorden for møtet kunngjøres for medlemmene gjennom 

Sydvesten nr 1/2016 - for utsending seinest lørdag 13. februar - med slik dagsorden: 

1. Konstituering. 

2. Årsberetning for 2015. 

3. Regnskap for 2015. 

4. Styrets arbeidsplan for 2016. 

5. Budsjett for 2016. 

6. Innkomne forslag. 

7. Valg. 

• Ved fristens utløp for innsending av forslag til Årsmøtet 2016 (30.januar) - kunngjort i 

Sydvesten nr 6/2015 - var det ikke mottatt noen forslag til behandling under punkt 6 på 

årsmøtets dagsorden. 

• Følgende årsmøtedokumenter tas inn i Sydvesten nr 1/2016: Styrets årsberetning for 2015, 

foreningens revisorgodkjente regnskap for 2015 og styrets forslag til budsjett for 2016. 

• Påmelding til årsmøtet skjer ved bruk av egen påmeldingsslipp (som vedlegg til Sydvesten nr 

1/2016), pr e-post til sekretæren eller pr tlf til ett av styremedlemmene innen lørdag 

20.februar. Kunngjøring om dette tas inn i Sydvesten som nevnt. 

• I stedet for å gjennomgå sitt utkast til årsberetning 2015 på styremøtet, pålegges Nils Olav så 

snart som mulig å oversende utkastet pr e-post til hvert enkelt styremedlem. Av hensyn til 

publisering i Sydvesten nr 1/2016, må fristen for å melde inn eventuelle 

korrigeringer/endringsforslag til sekretæren settes til tirsdag 9.februar. 

• Unni Lisbeth gjennomgikk foreningens reviderte regnskap for 2015 samt sitt forslag til 

budsjett for 2016. Kassererens forslag til Budsjett for 2016 - med en totalsum på kr 113.000 

og et budsjettert underskudd på kr 8.700 - legges fram for Årsmøtet som styrets forslag til 

budsjett for 2016. 

• I styrets Arbeidsplan for 2016 (punkt 4 på dagsorden) legges følgende til grunn: 

- å arrangere minst ett medlemsmøte; denne gang i midtre eller vestre del av Agder 

- å fortsette tradisjonen med faste månedlige sammenkomster i Arendal, Kristiansand og 

Mandal samt å utvide denne til også å gjelde Farsund (se fast notis i ”Sydvesten”) 



- å holde på tradisjonen med å arrangere en fast årlig sammenkomst for alle medlemmene i 

månedsskiftet november-desember - Julelunsjen/-møtet 

- å videreføre kommunikasjonen med medlemmene gjennom fortsatt å sende ut 

medlemsbladet ”Sydvesten” minimum 6 ganger i året 

- å fortsette ordningen med årlige forsommer-/reketreff for medlemmene på Postkoms 

feriehjem i Arendal (Klaua) og Kristiansand (Flekken) 

- å arrangere turer for medlemmene - i 2016 hhv én tur med buss/ferje til Tysklands 

Østersjøkyst 5.-9.juni og én langtur med fly/buss til ”Bodensjøen med Sveits” 17.-

24.september; begge turer med Dag Aasbø Travel AS som turoperatør.   

• Valgkomiteens innstilling til punktet Valg på dagsorden, datert 23. januar 2016, er mottatt 

og forutsettes lagt fram for Årsmøtet av ett av komiteens medlemmer. 

• Årsmøtet 2016 foreslås konstituert med Solveig Andersen som møteleder og Nils Olav Odden 

som referent.     

 

Ad 4) 

Med henvisning til hva som ble bestemt under behandlingen av øvrige saker på møtet, ble det gjort 

slikt 

Vedtak: Neste utgivelse av Sydvesten (nr 1/2016) forutsettes sendt medlemmene seinest lørdag 

13.februar 2016. Utover de faste spaltene må dette nummeret av bladet m/vedlegg inneholde 

følgende kunngjøringer/opplysninger: 

• Innkalling med dagsorden for Årsmøtet 29.februar 2016. 

• Årsberetning 2015. 

• Regnskap 2015. 

• Budsjettforslag 2016. 

• Påminnelse om påmeldingsfristen for turen til Tysklands Østersjøkyst 5.-9.6. 

• Som nytt punkt under rubrikken ”Våre faste møteplasser” tilføyes: ”Kl. 12.00 på Rederiet 

Hotell i Farsund 2.onsdag i måneden.”   

• Vedlegg: Påmeldingsslipp til Årsmøtet 2016 + Innbetalingsblankett medlemskontingent for 

2016. 

 

Ad 5) 

Nils Olav orienterte kort om at det pr 1.2. - d.v.s. 1 måned før påmeldingsfristen utløper - var påmeldt i 

alt 25 deltakere på turen til Tysklands Østersjøkyst 5.-9.juni. Det ble ikke gjort særskilt vedtak i saken; 

se likevel vedtak under sak 4 mht at påminnelse om påmeldingsfristen til denne turen skal tas inn i 

Sydvesten nr 1/2016.   

 

Ad 6) 

Under dette punktet ble følgende saker tatt opp/diskutert og beslutninger fattet: 

a. Dato for neste styremøte. 

• Fastsetting av dato for første møte i det nyvalgte styret stilles i bero til spørsmålet er tatt opp 

med og avklart med Arild Finnsen, som av valgkomiteen er innstilt til vervet som ny leder for 

Postpensjonistene i Agder. 

 

b. Behov for å fastsette nye regler for utbetaling av bilgodtgjørelse m.m. ved deltakelse i 

møter og sammenkomster i foreningens regi; eller i det minste å klargjøre hvilke regler som 

gjelder overfor medlemmene gjennom Sydvesten. 

• Spørsmålet om å fastsette nye/klargjøre hvilke regler som gjelder for utbetaling av 

kjøretøygodtgjørelse/dekning av transportutgifter til medlemmene ved deltakelse i 

foreningens ulike arrangementer, tas opp som egen sak i første styremøte etter årsmøtet. 

 

Møtet slutt kl 1340.  

 

Nils Olav Odden Sekretær/referent 



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 2/2016 - fra styremøte mandag 7. mars 2016 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen, Åsne Føreland Buverud (vara) og Kjell Olsen (vara). Holger 

Zachariassen deltok som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + formell godkjenning av møteprotokoll nr 1/2016 fra styremøtet 

1. februar. 

2. Mottatte og sendte skriv.  

3. Årsmøtet 2016. Evaluering, endringsmelding til Brønnøysundregistrene, godkjenning av 

møteprotokoll fra Årsmøtet 2016 m.m.  

4. Gjennomgang/oppfølging av vedtatt arbeidsplan + vedtatt budsjett for 2016. 

Klargjøre/fastsette ny praksis for utbetaling av reise-/kjøregodtgjørelse til foreningens 

møter/sammenkomster. Fastsette hvilke medlemstilbud som skal sponses i 2016. 

5. Turprogrammet 2016. Statusrapport om påmelding til og det videre arbeid med vårturen 

til Tyskland. Kunngjøring av høstturen til Bodensjøen med Sveits. 

6. Sydvesten nr 2-2016. Innhold/utsending m.m. 

7. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + møteprotokoll nr 1/2016 fra styremøtet 1.februar, utarbeidet av 

møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 1/2016 godkjent uten 

endringer/merknader. 

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om/tatt til etterretning følgende saker, sendte og mottatte skriv m.m.: 

• Mottatt brev/e-post fra PPF til Solveig (som fungerende leder) pr 3.3. Brevet gjaldt innkalling 

til forbundets Landsstyremøte/lederkonferanse i Son 18.-20.5.2016. Vedtak: Innkallingsbrevet 

overlates til Arild som ny leder for Postpensjonistene i Agder. 

•  E-post fra PPF til avdelingene (v/kasserer Unni Lisbeth for vår del) pr 15.februar vedr 

”Markering ved gravferd - innsending av opplysninger til PPF”. E-posten, som innebærer at 

det nå er innført en ny mal med noe forenklede rapporteringsrutiner til PPF fra avdelingene 

for bestilling av krans/blomst på vegne av Posten ved postpensjonisters bortgang. Mailen 

videresendt fra ULJ til Solveig, Gunnvald og Nils Olav samme dato som den ble mottatt.   

• Følgende nye medlemmer er registrert/innmeldt siden forrige styremøte: Paul Magnus 

Gamlemshaug, Færvik - Henry Olsen, Flekkefjord - Åshild Rødsås, Kristiansand - Gaute 

Skåland, Moi og Vidar Sørbotten, Lillesand. I samme tidsrom er det mottatt én utmelding fra 

foreningen vår - Solveig Donley, Risør + at ett medlem (Solveig Marie Josdal, Tonstad) er 

gått bort i februar. I tillegg har det vært en del korrespondanse - både eksternt (PPF sentralt) 

og internt - i tilknytning til ajourhold av medlemsregister/adresselister m.m. 

• E-post fra PPF v/sekretær Jan Dybvik til avdelingene (Solveig) pr 19.februar vedr 

”Medlemsfordeler i Pensjonistforbundet” med bakgrunn i forespørsler fra medlemmene om 

”ansattegoder” i forhold til Posten, som vår tidligere arbeidsgiver. 

Mailen videresendt fra Solveig til øvrige styremedlemmer + redaktør samme dag. 

Se vedtak under Sak 6 på dagsorden.     

• Fra PPF sentralt pr 23.februar mottatt ”Sluttet i Posten-liste” med en oversikt over 

nye/potensielt nye medlemmer i vårt område. 

Vedtak: Unni Lisbeth sjekker ut med kasserer i PPF for å bringe klarhet i hvordan den 

mottatte lista er å forstå. 



• Videreføring av ordningen med å sende ut ”Velkomstbrev” til nye medlemmer? 

Vedtak: Ordningen med at leder sender ut et eget velkomstbrev til nye medlemmer i 

foreningen opprettholdes. Holger oversender foreliggende mal til slikt velkomstbrev til bruk 

for Arild som ny leder.  

• For øvrig mottatt en del medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. Medlemsbladene overlates 

til Holger som redaktør for Sydvesten fortløpende. 

  

Ad 3) 

Etter å ha evaluert avviklingen av Årsmøtet 2016, bl.a. ved full gjennomgang av møtereferent Nils 

Olavs foreliggende utkast til årsmøteprotokoll, ble følgende bestemt under dette punktet: 

Vedtak: Nils Olavs utkast til årsmøteprotokoll godkjennes og underskrives av samtlige 

styremedlemmer som var til stede både på årsmøtet og styremøtet (d.v.s. at Kjell Olsen skriver under 

protokollen i stedet for Leif Kanestrøm). Nils Olav sørger for at årsmøteprotokollen og tilhørende 

dokumenter blir sendt PPF innen 15.mars.   

Unni Lisbeth ordner med innsending av endringsmelding til Enhetsregisteret hos 

Brønnøysundregistrene så snart et komplett sett av personopplysninger/underskrifter fra styrets 

medlemmer (inkl vara) foreligger (seinest etter neste styremøte/i første halvdel av april).   

 

Ad 4) 

Bl.a. etter en grundig gjennomgang av vedtatt arbeidsplan og budsjett for 2016, ble det i denne saken 

gjort slike  

Vedtak:  

• Sponsing: I 2016 sponses følgende medlemstilbud/-arrangementer: 

Tysklandsturen 5.-9.juni 2016: kr 290,- pr medlem; d.v.s. at turpris for medlemmene blir kr. 

5000,- pr person i dobbeltrom/innvendig lugar. 

Julelunsjen 2016: Fastsetting av sponset beløp/egenandel stilles i bero til første styremøte 

etter at avtale om kuvertpris m.m. for sammenkomsten er inngått. 

Rekefestene 2016: Rekefestene/forsommertreffene på hhv Flekken og Klaua er gratis; d.v.s. 

at det ikke kreves inn egenandel fra deltakerne.  

• Klargjøring/fastsetting av gjeldende/ny praksis for utbetaling av reise-/kjøregodtgjørelse 

til foreningens møter/sammenkomster: Arild og Nils Olav gis i oppdrag å utarbeide og 

fremme forslag til nye retningslinjer for utbetaling av reise-/kjøretøygodtgjørelse til 

medlemmene i forbindelse deltakelse i foreningens møter og sammenkomster. Forslaget 

legges fram for styret til behandling i neste styremøte.   

Ad 5) 

Nils Olav orienterte innledningsvis om at det ved påmeldingsfristens utløp - den 1.3. - var påmeldt 44 

deltakere (fra Kvinesdal i vest til Arendal/Tvedestrand i øst) på turen til Tysklands Østersjøkyst 5.-

9.juni 2016. Deltakerliste i utfylt stand er sendt Dag Aasbø Travel som vedlegg til e-post fra Nils Olav 

pr 2.mars. Pr e-post fra Aasbø 3.mars mottatt regning (også sendt Unni Lisbeth som kasserer) og 

deltakerbevis for turen med krav om samlet innbetaling av depositum innen 10.mars. Mht 

gjennomføringen av foreningens turprogram for 2016 ble følgende bestemt: 

• Unni Lisbeth besørger samlet oppgjør for turen til Tysklands Østersjøkyst slik overfor Dag 

Aasbø Travel: 

- Innbetaling av depositum – stort kr 66.000 – innen 10.mars samt innbetaling av  

  restbeløpet (kr 170.880) innen betalingsfristen – 21.april. 

- Postpensjonistene i Agder sponser omhandlede tur med kr 290,- pr deltakende 

  medlem; se vedtak under Sak 4. 

- Nils Olav sender ut aktuell informasjon om turen pr post til påmeldte deltakere i 

  løpet av uke 10.  

- Deltakerne gis frist til 15.april med å gjøre opp for turen ved å innbetale skyldig 

  beløp til foreningens bankkonto. 

• Høstturen til ”Bodensjøen med Sveits” kunngjøres for medlemmene i Sydvesten nr 2/2016 

(se Sak 6) med påmeldingsfrist 1.mai, og krav om innbetaling av depositum (kr 3.000 pr 

deltaker) ved/i tilknytning til påmeldingen. 



 

Ad 6)      

Med henvisning til hva som er bestemt under behandlingen av øvrige saker på møtet, ble det gjort slikt 

Vedtak: Neste nummer av Sydvesten (nr 2/2016) forutsettes sendt medlemmene pr post seinest 

innen utgangen av uke 11. Foruten de faste spaltene må det legges opp til at bladet med vedlegg 

denne gang skal inneholde følgende kunngjøringer/opplysninger: 

• Omtale av Årsmøtet 2016. 

• Kunngjøring av turen til ”Bodensjøen med Sveits” 17.-24.september 2016 (for nærmere 

detaljer; se vedtak under sak 5). Mottatt reisebeskrivelse fra Dag Aasbø Travel + eventuell 

påmeldingsslipp legges ved bladet.   

• Brosjyren ”Gode tilbud som medlem av Pensjonistforbundet” legges også ved som bilag til 

bladet. 

 

Uten at det ble gjort konkret vedtak i forhold til dette ble dessuten følgende spørsmål diskutert under 

dette punktet på dagsorden: Kan vi få redusert antall postsendte eksemplarer av Sydvesten (og dermed 

også arbeidet med kopiering av bladet) ved i stedet å gi medlemmene tilbud om å få bladet distribuert 

pr e-post? Saken må i tilfelle følges opp i et senere styremøte.     

 

Ad 7) 

Under dette punktet ble følgende saker tatt opp/diskutert og beslutninger fattet: 

a. Dato for neste styremøte. 

• Tidspunkt for neste styremøte ble fastsatt til mandag 4.april kl 1100. 

 

b. Muligheten for/ønskeligheten av å etablere en egen hjemmeside/nettadresse i regi av 

Postpensjonistene i Agder. 

• Holger utarbeider og fremmer forslag til hvordan en eventuell slik hjemmeside kan 

etableres/administreres/redigeres for behandling i et seinere styremøte. 

 

Møtet slutt kl 1345.  

 

 

 

Nils Olav Odden  

Sekretær/referent 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 3/2016 - fra styremøte mandag 4. april 2016 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen, Åsne Føreland Buverud (vara) og Kjell Olsen (vara). Holger 

Zachariassen deltok som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 2/2016 fra styremøtet 7. mars + 

komplettering av endringsmelding til Brønnøysundregistrene. 

2. Mottatte og sendte skriv + oppfølging av utestående saker.  

3. Statusrapport/videre forberedelser mht årets to turer. 

4. Fastsetting av ny praksis for utbetaling av reise-/kjøregodtgjørelse til foreningens 

møter/sammenkomster.  

5. Sydvesten nr 3-2016. Innhold, tidspunkt for utsending m.m. 

6. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + møteprotokoll nr 2/2016 fra styremøtet 7. mars, utarbeidet av 

møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 2/2016 godkjent uten 

endringer/merknader. Komplettering av underskrifter på endringsmelding til 

Brønnøysundregistrene + dokumentene ”Årsmøteprotokoll 2016” og ”Årsberetning 2015” ble 

foretatt under dette punktet på dagsorden. Unni Lisbeth sørger for innsending av endringsmelding 

(pga endret styresammensetning) til Brønnøysundregistrene. 

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om/tatt til etterretning/gjort vedtak i tilknytning til følgende sendte og mottatte 

skriv, oppfølgingssaker m.m.: 

• Sydvesten nr 2-2016 sendt ut til medlemmene pr 16.3.2016. 

• Møteprotokoll fra Årsmøtet 2016 vedlagt aktuelle årsmøtedokumenter (Årsberetning 2015, 

Godkjent budsjett for 2015 og Godkjent budsjett for 2016) sendt PPF 8.3. 

• Unni Lisbeth sendte pr medio mars ut en påminnelse til 10 av våre medlemmer som på det 

tidspunktet fortsatt ikke hadde betalt medlemskontingenten for 2016 (opprinnelig betalingsfrist 

29. februar). Purreskrivet var på forhånd forelagt Arild for godkjenning. 

Ny betalingsfrist: 10. april. 

Vedtak: Eventuell sletting av medlemskap som følge av manglende kontingentinnbetaling 

utstår til neste styremøte (etter at ny betalingsfrist er utløpt). 

• Avdelingens godkjente og reviderte regnskap for 2015 med et komplett sett underskrifter (fra 

kasserer + de to revisorene) innsendt til PPF av ULJ pr 31.3.   

• Følgende nye medlemmer er registrert/innmeldt siden forrige styremøte: Torolf Mangår 

Aanonsen, Rykene og Kjell Arvid Nilsen, Mandal. I samme tidsrom er det mottatt to 

utmeldinger fra foreningen vår: Bente Timenes Johanson, Kristiansand og Torhild Lunden, 

Byglandsfjord. I tillegg har det vært en del korrespondanse - både med PPF og internt - i 

tilknytning til ajourhold av medlems-/adresselista vår. Det er ellers etablert en rutine for at 

Arild som leder sender ut et velkomstbrev til nye medlemmer. 

• For øvrig mottatt en del medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. Medlemsbladene overlates 

til Holger som redaktør for Sydvesten fortløpende. 

  

Oppfølging av saker fra forrige styremøte:  

1. Med henvisning til vedtak under Sak 2, 5.kulepunkt (”Sluttet i Posten - potensielle 

medlemmer”) ble det gjort slikt 



 Tilleggsvedtak: Unni Lisbeth følger opp saken overfor kasserer i PPF mht å sikre at alle 

Postkom-medlemmer som slutter i Posten automatisk blir registrert som medlem i sin lokale 

avdeling av PPF med mindre de har reservert seg. I tillegg må det etableres bedre 

meldingsrutiner fra sentralt hold når ansatte som ikke har vært medlemmer av Postkom 

slutter i Posten + at det lokalt iverksettes ververutiner overfor disse. Til bruk i sistnevnte 

forbindelse påtok Arild seg å utarbeide en lokal vervebrosjyre.     

2. Med grunnlag i vedtak under Sak 7 b. i styremøtet 7. mars hadde Holger utarbeidet et 

forslag til hvordan en eventuell hjemme-/nettside i vår regi kunne utformes og betjenes. Etter at 

nettsiden - benevnt www.postpensjonisteneiagder.123hjemmeside.no - var inngående 

presentert, og hadde høstet mange lovord både for utforming og tiltenkt innhold, ble det fattet 

slikt 

Vedtak: Postpensjonistene i Agder etablerer en egen hjemmeside på nettet i samsvar med 

framlagt forslag fra Holger til utforming og organisering. Holger Zachariassen oppnevnes 

som redaksjonell leder og administrator av nettsiden, mens Arild Finnsen, som foreningens 

nåværende leder, har redaktøransvaret. I tida fram til neste styremøte gis Arild og Nils Olav i 

fellesskap i oppdrag å utarbeide et forslag til tekst under hjemmesidens kapittel ”Om oss” 

mht hvilke ”tilbud/fordeler” Postpensjonistene i Agder har å tilby sine medlemmer.     

 

Ad 3) 

Nils Olav orienterte innledningsvis kort om hva som hadde skjedd i tilknytning til årets to turer siden 

siste styremøte - bl.a. 

• At det pr 10. mars var sendt ut et infoskriv til de 44 påmeldte deltakerne på turen til Tysklands 

Østersjøkyst 5.-9.juni 2016. Deltakerne er gitt frist til 15. april med å gjøre opp for turen. 

Ellers er det kommet forespørsel fra én av de påmeldte (Aud Mary Olsen, Farsund) om det er 

plass og anledning til å ta med seg et vennepar på denne turen.  

• Høstturen til ”Bodensjøen med Sveits” er kunngjort for medlemmene gjennom Sydvesten nr 

2/2016 (utsendt pr 16. mars) med påmeldingsfrist 1.mai, og krav om innbetaling av depositum 

(kr 3.000 pr deltaker) innen 15. mai. Vår frist for innsending av deltakerliste til Aasbø er 17. 

mai. 

 Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. Under forutsetning av at det foreligger forespørsel om 

det + at Aasbø har ledige plasser på turen til Tysklands Østersjøkyst 5.-9. juni, gis det anledning for 

medlemmer å ta med seg et vennepar på denne turen. 

 

Ad 4) 

I samsvar med vedtak under Sak 4 i forrige styremøte la Arild/Nils Olav - som et diskusjonsgrunnlag 

ved behandlingen av saken i et samlet styre - fram sitt forslag til nye regler for utbetaling av 

reisegodtgjørelse til medlemmene ved deltakelse på møter/samlinger i foreningens regi. Etter en lang 

og grundig diskusjon, både om behovet for nye og klarere regler på området og mht hvordan reglene 

best kan utformes, var det enighet om følgende 

Vedtak: Regler for utbetaling av reisegodtgjørelse til medlemmene ved deltakelse på 

møter/sammenkomster arrangert av Postpensjonistene i Agder: 

Medlemmer som deltar i egenskap av å være tillitsvalgt i foreningen: 

Reiseutgifter til styremøter, medlemsmøter og årsmøter dekkes i sin helhet ved bruk av offentlige 

transportmidler. 

Ved bruk av egen bil dekkes kjøregodtgjørelse med kr 3,- pr km + kr 1,- pr passasjer. I tillegg dekkes 

eventuelle bompenge- og parkeringsutgifter. 

For øvrige medlemmer: 

Reiseutgifter til årsmøter og medlemsmøter dekkes på samme måte som for tillitsvalgte forutsatt at 

reiseavstanden/kjørelengden er minst 20 km én vei. 

Det forutsettes ellers at alle medlemmer - så langt det er mulig - samordner sin transport.  

Reiseutgifter til sosiale/sponsede sammenkomster dekkes IKKE.  

   

Ad 5)      

Med henvisning til hva som er bestemt under behandlingen av øvrige saker på møtet, ble det gjort slikt 

http://www.postpensjonisteneiagder.123hjemmeside.no/


Vedtak: Neste nummer av Sydvesten (nr 3/2016) forutsettes sendt medlemmene pr post primo mai 

og seinest innen utgangen av uke 19. Foruten de faste spaltene må det legges opp til at bladet denne 

gang skal inneholde bl.a. følgende kunngjøringer/opplysninger: 

• Henvisning til/presentasjon av vår nyetablerte hjemmeside. 

• Presentasjon av hvilke regler som nå gjelder for utbetaling av reisegodtgjørelse til 

medlemmene ved deltakelse på foreningens møter/samlinger.  

• Kunngjøring av skalldyrtreffene i Kristiansand (på Flekken 1. juni) og Arendal (på Klaua 2. 

juni) med opplysninger om påmeldingsrutiner og -frist.  

• Opplysning om responsen (antall påmeldte) på årets to turer.  

 

Ad 6) 

Under dette punktet ble følgende saker tatt opp/diskutert og beslutninger fattet: 

c. Dato for neste styremøte. 

• Tidspunkt for neste styremøte fastsettes til mandag 9. mai kl 1100. 

 

d. Dødsfallsdekning ved medlemmers død. 

• Gunnvald sjekker med Postkom hvilke regler/betingelser/beløp som gjelder for dette. 

 

 

Møtet slutt kl 1345.  

 

 

 

 

Nils Olav Odden  

Sekretær/referent 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 4/2016 - fra styremøtet mandag 9. mai 2016 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen, Åsne Føreland Buverud (vara) og Kjell Olsen (vara). Forfall: Holger 

Zachariassen (som redaktør for medlemsbladet Sydvesten). 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 3/2016 fra styremøtet 4. april. 

2. Sendte og mottatte skriv m.m.; herunder oppfølgingssaker, gjennomgang av dagsorden for 

lederkonferansen i Son 19.-20. mai og skriv fra PPF om ”Måltall for medlemsverving”.  

3. Statusrapport om turprogrammet 2016 (antall påmeldte, videre arbeid m.m.). 

4. Skalldyrtreffene på Flekken (1. juni) og Klaua (2. juni). Kunngjøring, fordeling av 

arbeidsoppgaver m.m. 

5. Bestemme utforming av og innhold på foreningens nettside.   

6. Sydvesten nr 3-2016. Innhold, utsending. 

7. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + møteprotokoll nr 3/2016 fra styremøtet 4. april, utarbeidet av 

møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 3/2016 godkjent uten 

endringer/merknader.  

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om/tatt til etterretning/gjort vedtak i tilknytning til følgende sendte og mottatte 

skriv siden siste styremøte, oppfølgingssaker m.m.: 

• Medlemsbevegelsen: Det er ikke registrert noen nyinnmeldte medlemmer siden forrige 

styremøte. Følgende medlemmer har gått bort: Annie Aadal (Evje), Adolf Drivdal 

(Kristiansand), Torbjørg Saga (Vegårshei), Kåre Våge (Nodeland) og Marie Østbøll 

(Lillesand) + at følgende har sagt opp sitt medlemskap hos oss: Karin Broen (Hamresanden), 

Tone Myklebust (Nodeland) og Anne Gurine Nyvoll (Marnardal). Pr. 8.5. fortsatt ikke mottatt 

innbetalt medlemskontingent fra Svein og Ragnhild Hvidsten, Egil Mikal Pettersen og Aasta 

Vika Moen. Eventuell sletting av medlemskap for disse stilles i bero til et seinere styremøte. I 

tillegg har det vært en del korrespondanse - både eksternt og internt - i tilknytning til ajourhold 

av medlems-/adresseregister.   

Sendte skriv: 

• Bestilling av kranser ved medlemmers begravelse/bisettelse (v/Gunnvald).  

• Melding om endret styresammensetning for endringsregistrering i Enhetsregisteret hos 

Brønnøysundregistrene ekspedert av Unni Lisbeth pr 6. april. Medio april mottatt svar fra 

Brønnøysund om at endringene er registrert.  

• Oppgjørsbilag over innbetalt medlemskontingent til Postpensjonistene i Agder pr 29.04.16 (kr 

43.622,-) sendt PPF pr e-post fra Unni Lisbeth samme dato (29. april).  

• Informasjonsskriv til etteranmeldte deltakere på vår tur til Tysklands Østersjøkyst 5. juni sendt 

av Nils Olav den 7. april. I samme forbindelse sendte han pr 19. april deltakerliste for turen 

(påført antatt påstigningssted) til Dag Aasbø Travel. Se Sak 3. 

 

Mottatte skriv: 

•  Fra PPF mottatt en e-post pr 5. april vedr ”Måltall for medlemsverving” med bakgrunn i den 

handlingsplanen for PPF for perioden 2015-2018 som ble vedtatt på Landsmøtet i mai 2015. 

Landsstyret i PPF har i møte i februar 2016 fastsatt 50 nye medlemmer som måltall for 



Postpensjonistene i Agder for nevnte landsmøteperiode. 

Vedtak: Fastsatt måltall tas til etterretning. 

• I forbindelse med tildeling/overføring av tilskudd fra Postkom, Agder og Rogaland krets 

mottatt forespørsel - pr e-post 28. april fra Jorun Nilsen Stallemo - om hvilket kontonummer 

pengene skal settes inn på. Forespørselen besvart samme dag. 

• Mottatt e-post fra PPF pr 8. mai vedr ”Ledere og adresser” med henvisning til at ajourførte 

navn/adresser til avdelingslederne i PPF ligger på Postkoms hjemmeside: 

http://postkom.no/postpensjonister/ evt postkom.no/postpensjonister/avdelingene/.       

• For øvrig mottatt en del medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. Medlemsbladene overlates 

til Holger som redaktør for Sydvesten fortløpende. 

• Mottatt innkalling med dagsorden for lederkonferansen i Son 19.-20. mai ble gjennomgått av 

Arild. 

  

Oppfølging av saker fra forrige styremøte:  

1. Med henvisning til vedtak under Sak 6 b. (”Dødsfallsdekning ved medlemmers død”) ble det 

gjort slikt 

 Vedtak: En presisering om at dødsfallsdekning ved medlemmers død kun gjelder for de av 

våre medlemmer som også er medlemmer i Postkom, tas inn i et seinere nummer av 

Sydvesten/på hjemmesida vår.      

 

Ad 3) 

Nils Olav avla følgende statusrapport mht påmelding og forberedelser til årets to turer: 

Turen til Tysklands Østersjøkyst 5.-9.juni 2016: Ved betalingsfristens utløp den 15. april hadde i alt 

48 deltakere (hvorav 4 tilleggspåmeldte) betalt for å bli med på denne turen.  

Deltakerliste påført antatt påstigningssted for hver enkelt deltaker er sendt Aasbø pr 19. april. Pr 6. 

mai mottatt e-post fra Aasbø med opplysning om noen mindre endringer i turopplegget + vedlagt 

påstigningsliste for lokal gjennomgang og eventuell korrigering. Påstigningslista tilbakesendt Aasbø i 

korrigert stand pr 7.mai.  

Vedtak: Så snart endelig påstigningsliste (påført opplysninger om aktuelle oppmøtesteder og 

avgangstider) er mottatt tilbake fra Aasbø sender Nils Olav ut et nytt infoskriv til samtlige påmeldte 

turdeltakere.  

Høstturen til ”Bodensjøen med Sveits” 17.-24.september: Ved påmeldingsfristens utløp 1. mai (frist 

for innbetaling av depositum satt til 10. mai)) var det mottatt 39 påmeldinger til omhandlede tur. I 

tillegg er det innmeldt interesse for å være med på turen fra ytterligere 6 personer (som ikke er 

medlemmer/postpensjonister, men som har vært med oss på tur tidligere) + at postpensjonist Arne 

Nilsen Anthi i Alta pr tlf har forespurt Solveig om muligheten for å være med.  

 Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. Nils Olav sørger for innsending av deltakerliste til Aasbø 

innen fristens utløp (17. mai). Under forutsetning av at Aasbø fortsatt har ledige plasser til 

disposisjon, kunngjøres plassene for de som da har meldt sin interesse for å være med på turen.  

 

Ad 4) 

Følgende ble bestemt mht kunngjøring, arbeidsfordeling m.m. i forbindelse med årets ”rekefester” - 

hhv på Flekken onsdag 1. juni og på Klaua torsdag 2. juni: 

Vedtak: Begge rekefestene kunngjøres i Sydvesten nr 3-2016 med påmeldingsfrist 27. mai. 

Påmeldingene kanaliseres til hhv Unni Lisbeth (Flekken) og Solveig (Klaua). Arild (som leder) og 

Holger (som redaktør) stiller som deltakere begge steder. Solveig gis i oppdrag å organisere arbeidet 

i tilknytning til samlingen på Klaua, mens Unni Lisbeth, Åsne, Hildegunn Usterud, Aase og Nils 

Olav (innkjøp av reker) utgjør ”innkjøps-/ dugnadskomiteen ved samlingen på Flekken. 

 

Ad 5) 

I redaktørens fravær begrenset behandlingen av dette punktet på dagsorden seg til å gi Holger skryt for 

utmerket arbeid med både utforming av og innhold på hjemmesida vår. Styret er Holger stor takk 

skyldig for den jobben som er gjort. 

http://postkom.no/postpensjonister/
http://postkom.no/postpensjonister


For øvrig har Arild/Nils Olav fulgt opp vedtaket fra forrige styremøte om at de i fellesskap skulle 

utarbeide et forslag til tekst under kapitlet ”Om oss” på hjemmesida. Etter samråd med redaktør og 

en mindre omredigering av teksten er denne nå på plass som forutsatt. 

Henvisning til hvor hjemmesida vår er å finne tas inn i neste nummer av Sydvesten.     

 

Ad 6)      

Med henvisning til hva som er bestemt under behandlingen av øvrige saker på møtet, ble følgende 

vedtak fra forrige styremøte stadfestet: 

Neste nummer av Sydvesten (nr 3/2016) forutsettes sendt medlemmene pr post primo mai; seinest 

innen utgangen av uke 19. Foruten de faste spaltene må det legges opp til at bladet denne gang skal 

inneholde bl.a. følgende kunngjøringer/opplysninger: 

• Henvisning til og oppfordring til bruk av vår nyetablerte hjemmeside, se Sak 5. 

• Presentasjon av hvilke regler som nå gjelder for utbetaling av reisegodtgjørelse til 

medlemmene ved deltakelse på foreningens møter/samlinger.  

• Kunngjøring av skalldyrtreffene i Kristiansand (på Flekken 1. juni) og Arendal (på Klaua 2. 

juni) med opplysning om påmeldingsrutiner og -frist.  

• Opplysning om responsen (antall påmeldte) på årets to turer.  

 

Ad 7) 

Under dette punktet ble spørsmålet om tidspunkt for neste styremøte drøftet uten at vedtak ble fattet. 

 

 

 

Møtet slutt kl 1345.  

 

 

 

 

Nils Olav Odden  

Sekretær/referent 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 5/2016 - fra styremøte tirsdag 30. august 2016 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen, Åsne Føreland Buverud (vara) og Kjell Olsen (vara). Holger 

Zachariassen deltok som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 4-2016 fra styremøtet 9. mai. 

2. Mottatte og sendte skriv m.m. + oppfølgings-/referatsaker.  

3. Etablering av nytt medlemssystem i Postens Pensjonistforbund. Statusrapport. 

4. Statusrapport hva gjelder turen til Bodensjøen 17.-24. september. 

5. Fastsette tid og sted for årets kombinerte styre- og medlemsmøte. (I midtre/vestre del av 

Agder).   

6. Julelunsjarrangementet 2016. Fastsette dato, innhente tilbud m.m. 

7. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + møteprotokoll nr 4/2016 fra styremøtet 9. mai, utarbeidet av 

møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 4/2016 godkjent uten 

endringer/merknader. Av praktiske/tidsmessige grunner endres saksrekkefølgen slik at Sak nr 3 

behandles som siste punkt på dagsorden før ”Eventuelt”. 

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om/tatt til etterretning/gjort vedtak i tilknytning til følgende sendte og mottatte 

skriv siden siste styremøte, oppfølgingssaker m.m.: 

• Medlemsbevegelsen: Følgende er registrert som nye medlemmer hos oss siden forrige 

styremøte: Astrid Helene Brown Amdal (Sundebru), Tom Vidar Dolsvaag (Hamresanden), 

Wenche Jeiskelid (Kristiansand), Terje Jørgensen (Mandal) og Anne-Grethe Ulland 

(Hidrasund). I samme tidsrom har ett av våre medlemmer gått bort. Det gjelder Kari 

Tønnessen, Arendal. For øvrig har følgende to medlemmer sagt opp sitt medlemskap hos oss i 

denne perioden: Helge Bjelland (Flekkefjord) og Aasta Moen Vika (Porsgrunn)). I tillegg har 

det vært en del korrespondanse - både eksternt og internt - i tilknytning til ajourhold av 

medlems-/adresseregister; se ellers Sak 3. 

Under dette punktet brakte ellers Kjell på bane at May Britt Voreland (Froland) - ifølge Paul 

Magnus Gamlemshaug - ønsket å bli medlem hos oss, men uten at det var oppnådd kontakt med 

henne for å få dette bekreftet. Unni Lisbeth gis i oppdrag å sjekke ut saken ved å ta kontakt 

med PMG. 

Sendte/mottatte skriv: 

• Siden forrige styremøte er det sendt ut 2 nummer av Sydvesten til medlemmene; hhv nr 3/2016 

pr 12. mai og nr 4/2016 pr 5. juli. 

• Mottatt henvendelse (pr e-post 13.7.) fra Paul Magnus Gamlemshaug om hvorfor han som 

medlem hos oss (og dermed kollektivt innmeldt i Pensjonistforbundet) ikke hadde mottatt bladet 

Pensjonisten. Saken raskt løst (pr 19.7.) etter litt lokal aktivitet (mellom Arild/Unni 

Lisbeth/Nils Olav) og påfølgende kontakt med kasserer Inger-Marie Stokker i PPF. Feilen 

besto i at PMG var notert med feil adresse i sentralt medlemsregister. 

• Mottatt anmodning fra medlem nr 15743 - Øyvind Jensen i Arendal - om at han ikke føres opp i 

spalten ”Jubilanter” i Sydvesten ifm at han fyller 70 år 12. november 2016.    

• Pr 23. mai mottatt e-post fra PPF vedrørende Pensjonistforbundets vervekampanje ”Ny start”. 

Tas t.e. 



• Pr 26. mai mottatt en e-post fra PPF ved kasserer Inger-Marie Stokker vedr ”Støtte til 

avdelingene 2016” om at det nevnte dag var overført kr 29.040 til vår konto.  

• Mottatt bladet Pensjonisten nr 3-2016 med vedlegg (Nyhetsbrev) + Brosjyren 

”Reiseinspirasjon - for grupper” nr 2-2016 fra Peer Gynt Tours. Overlevert Solveig. 

• Informasjonsskriv til påmeldte deltakere på vår tur til Tysklands Østersjøkyst 5. juni sendt av 

Nils Olav den 12. mai. I samme forbindelse sendte han pr 18. juni en e-post til Dag Aasbø 

Travel med en evalueringstilbakemelding av turen, som for øvrig er utførlig omtalt i Sydvesten 

nr 4-2016. 

• For øvrig mottatt noen få medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. Medlemsbladene 

overlates til Holger som redaktør for Sydvesten fortløpende. 

 NB: Korrespondanse i tilknytning til Sak 3 og 4 på dagsorden er ikke tatt med her, men vil være 

referert til under de respektive sakspunktene. 

 

Ad 3) 

Arild og Unni Lisbeth orienterte innledningsvis om bakgrunnen for at saken om etablering av et nytt 

medlemssystem i Postens Pensjonistforbund var ført opp på sakslista. I den forbindelse kom de inn på 

følgende forhold/aktuell korrespondanse: 

• Saken var ført opp som et hovedpunkt på PPFs lederkonferanse i Son 19.-20.mai. 

• Det nye medlemssystemet må tas i bruk av samtlige avdelinger; med oppstart høsten 2016. 

• I brev fra PPF til avdelingene pr 23. mai ble det angitt følgende frister m.m. for å ajourføre 

medlemslistene i det nye systemet: 

24. juli: Siste frist for å legge inn/rette opp listene i forhold til gammelt register. 

31. august: Frist for å slette/fjerne alle medlemmer som ikke har betalt kontingent for 2016. 

Dagens rutiner med medlemslistene opprettholdes inntil systemet er oppe og går. 

• På initiativ fra Arild (pr e-post 23. mai) ble det skaffet tilgang (brukernavn/passord) til det nye 

medlemssystemet for Arild, Unni Lisbeth og Nils Olav. 

• Gjennomgang/oppretting av medlemslistene i det nye systemet (jf fristen 24. juli) skjedde i et 

møte mellom Arild/Unni Lisbeth/Nils Olav hos Kundeservice den 16.6. 

• Mottatt e-post til avdelingene fra PPF v/kasserer Inger-Marie Stokker pr 4. juli med 

forespørsel om lokal status og framdrift mht innføring av det nye medlemssystemet.  

Pr e-post 7. juli gitt tilbakemelding til PPF (fra Arild) om at vi innen de angitte frister vil 

være à jour med vårt opprettingsarbeid. 

• Mottatt en e-post til avdelingene fra Inger-Marie Stokker pr 22. august vedr 

”Justeringer/endringer i medlemssystemet” (NB - uten ny brukermanual som vedlegg) - en e-

post som av Arild er videresendt til Unni Lisbeth (som hovedansvarlig for ajourhold av 

medlemslistene hos oss) og Nils Olav. 

• I tillegg til det som framgår av foregående punkter har Unni Lisbeth en omfattende 

korrespondanse med kasserer i PPF i tilknytning til ajourhold av medlemslistene. 

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. Så snart det foreligger en ajourført medlemsliste for 

Postpensjonistene i Agder pr 31.8.2016, sørger Unni Lisbeth for å oversende denne til de faste 

styremedlemmene + redaktør.      

  

Ad 4) 

Nils Olav avla statusrapport mht hva som hadde skjedd av korrespondanse og forberedelser i 

tilknytning til Høstturen til ”Bodensjøen med Sveits” 17.-24.september; bl.a. om at han 

• Pr 26. mai sendte litt info om turen til 8 ekstra deltakere (for å fylle opp ledige plasser utover 

de 39 opprinnelige deltakerne som var innmeldt til Aasbø pr 16.5.).   

• Pr 2. juni hadde sendt ut et infoskriv om turopplegg, oppgjørsform og noen praktiske 

tilleggsopplysninger til de 47 deltakerne som da hadde meldt seg på turen. 

• Tilsvarende skriv sendt til etteranmeldte deltakere (2) pr 16. august (deltakere som ble med 

som erstatning for 2 av i alt 4 deltakere som måtte melde forfall til turen). 

• I tillegg ført en omfattende korrespondanse med Aasbø Travel ifm avbud, tilleggspåmeldinger 

og oversending av deltakerlister påført påstigningssted m.m.    



 Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. Så snart tilleggsinformasjon i form av endelig 

påstigningsliste påført opplysninger om aktuelle oppmøtesteder og avgangstider er mottatt fra Aasbø 

sender Nils Olav ut et nytt infoskriv til samtlige 45 påmeldte deltakere.  

 

Ad 5) 

I samsvar med årsmøtevedtatt Arbeidsplan for Postpensjonistene i Agder for 2016 ble følgende 

bestemt mht avvikling av årets medlemsmøte: 

Vedtak: Mandal utpekes som sted for årets medlemsmøte. Møtet søkes avholdt tirsdag 27. september 

2016 - fra kl 1200.  Holger gis i oppdrag å skaffe et egnet møtested i Mandal. Møtet kunngjøres for 

foreningens medlemmer i kommunene Songdalen, Søgne, Mandal, Audnedal og Lindesnes 

gjennom et ekstranummer av Sydvesten. Påmelding skjer pr tlf/SMS til ett av styrets medlemmer 

med påmeldingsfrist 22. september.   

 

Ad 6)      

Under dette punktet ble det gjort følgende 

Vedtak: Julemøtet/-bordet/-lunsjen 2016 tidfestes til lørdag 3. desember med start kl 1400 eller kl 

1500. Arild gis i oppdrag å innhente tilbud for et slikt arrangement fra minimum 2 tilbydere 

(Scandic Hotel Bystranda/Thon Hotel Sørlandet?). Tilbakemelding gis til øvrige styremedlemmer i 

løpet av 2-3 uker. 

 

Ad 7) 

Under dette punktet ble følgende bestemt: 

• Neste styremøte avvikles i Mandal tirsdag 27. september - forut for medlemsmøtet samme 

sted - d.v.s. fra kl 1030 eller kl 1100. 

 

 

 

Møtet slutt kl 1345.  

 

 

 

 

Nils Olav Odden  

Sekretær/referent 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 6/2016 - fra styremøte tirsdag 27. september 2016 kl 1030 

 

Sted: Buen kulturhus, Mandal. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, og 

Åsne Føreland Buverud (vara). Holger Zachariassen deltok som redaktør for medlemsbladet 

Sydvesten. Forfall: Gunnvald Kristiansen og Kjell Olsen (vara). 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 5-2016 fra styremøtet 30. august. 

2. Mottatte og sendte skriv m.m. + oppfølgings-/referatsaker/statusrapporter.  

3. Julelunsjarrangementet 2016. Fastsette tid (dato/klokkeslett) og sted. Oppnevne 

arrangementskomité? Hva gjenstår av forberedelser? 

4. Sydvesten nr 5/2016. Innhold/utsending. 

5. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + møteprotokoll nr 5/2016 fra styremøtet 30. august, utarbeidet av 

møtereferent Nils Olav Odden, ble utlevert til tilstedeværende styremedlemmer før møtet tok til.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 5/2016 godkjent uten 

endringer/merknader.  

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om/tatt til etterretning/gjort vedtak i tilknytning til følgende sendte og mottatte 

skriv, oppfølgingssaker m.m. siden forrige styremøte: 

• Medlemsbevegelsen: Følgende er registrert som nye medlemmer hos oss i denne perioden: Tove 

Harriet Dragland (Lyngdal), Reidun S. Grændsen (Kongshavn), Karsten Nilsen (Kristiansand), 

Kjell B. Olsen (Fevik), Bjørn Egil Seland (Lyngdal) og Anne-May Thomassen (Mandal). I tillegg 

har det vært en del korrespondanse - både eksternt og internt - i tilknytning til ajourhold av 

medlems-/adresseregister.  

Pr 31.8.2016 er følgende medlemskap slettet pga manglende kontingentinnbetaling for 2016: 

Ragnhild og Svein Hvidsten (Saltrød) og Egil Mikal Pettersen (Kristiansand). 

Med henvisning til vedtak i forrige styremøte om at Unni Lisbeth skulle sjekke ut om May Britt 

Voreland ønsket medlemskap hos oss, ble det gjort slikt tilleggsvedtak i denne saken: Da det til 

tross for gjentatte forsøk ikke har lykkes å komme i kontakt med Voreland for å få 

bekreftet/avkreftet om hun ønsker å bli medlem hos oss, stilles ytterligere initiativ i saken i bero 

fra vår side. 

• Medlemssystemet: Fra kasserer Inger-Marie Stokker mottok Arild (og øvrige avdelingsledere i 

PPF) den 7. september en e-post vedr ”Medlemssystemet – orienteringer – endringer”. Mailen 

ble samme dag videresendt fra Arild til Unni Lisbeth (som hovedansvarlig for ajourhold av 

medlemsregisteret vårt) og Nils Olav. Som vedlegg til e-posten fulgte en Brukermanual for 

førere/brukere av nytt medlemsregister. 

 Sendte/mottatte skriv: 

• Siden forrige styremøte er det sendt ut ett ekstranummer av Sydvesten - Nr 5 Extra 2016 - med 

invitasjon til foreningens medlemmer i kommunene Songdalen, Søgne, Mandal, Audnedal og 

Lindesnes om å delta på Medlemsmøte i Mandal 27. september kl 1200; d.v.s. i etterkant av 

dagens styremøte samme sted. Mottatt påmelding fra 11 medlemmer. 

• Pr e-post den 9. september mottok Arild en forespørsel fra PPF v/Inger-Marie Stokker om antall 

registrerte medlemmer hos Postpensjonistene i Agder pr 1. januar 2016. Mailen videresendt Unni 

Lisbeth til behandling samme dag. Hun sørget for å tilbakemelde det korrekte antall registrerte 

medlemmer hos oss pr 1.1.2016 - 268 - til Stokker (pr e-post den 14.9.).  

• Mottatt e-post fra PPF v/sekretær Jan Dybvik pr 2.9. vedr. ”Medlemstilbud på rimelige 

ferieboliger” - basert på opplysninger fra Pensjonistforbundet om at alle deres medlemmer (inkl 



kollektive medlemmer som tilfellet er for oss postpensjonister) har tilgang til 

Pensjonistforbundets mange flotte feriehus, leiligheter og hytter i inn- og utland. Arild foreslår i 

sin oversending til Nils Olav at saken tas opp som orienteringssak i neste styremøte (i dag 

27.9.) - og ellers kanskje med litt info i et seinere nummer av Sydvesten. Saken has til OBS. 

• Pr 18. september mottatt e-post (til Arild) fra en annen av avdelingslederne i PPF (Lars 

Stråtveit) om at han har fått ny e-postadresse. Tas t.e. 

• Pr 19. september mottatt en e-post fra PPF ved sekretær Jan Dybvik vedr ”Jarlsberg Reiser 

konkurs”. Tas t.e. 

• Mottatt brosjyrene ”Reiseinspirasjon - for grupper” nr 3-2016 fra Peer Gynt Tours og 

Julemarkedsturer 2016/Vinter- og påsketurer 2017 fra Dag Aasbø Travel. Begge brosjyrene 

overlevert Solveig som rette vedkommende. 

• Mottatt Brev/brosjyre fra GaveFabrikken AS vedr ”Julegaver til fantasipris”. Tilbudet er 

uaktuelt for vår del. 

• Skriv med ”litt tilleggsinformasjon” til deltakerne på turen til ”Bodensjøen med Sveits” 17.-24. 

september sendt pr post av Nils Olav den 6. september. Forut for utsending av dette skrivet var 

Nils Olav i hyppig kontakt med Dag Aasbø Travel - både muntlig og skriftlig - for å få oppgitt 

eksakte oppmøtetider på de aktuelle påstigningsstedene.  

• For øvrig mottatt noen få medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. Medlemsbladene overlates 

til Holger som redaktør for Sydvesten fortløpende. 

 NB: Korrespondanse i tilknytning til Sak 3 på dagsorden er ikke tatt med her, men vil være referert til 

under det aktuelle sakspunktet. 

 

Ad 3) 

I samsvar med vedtak under Sak 6 i forrige styremøte (30.8.) hadde Arild vært i kontakt med hhv 

Scandic Hotel Bystranda og Thon Hotel Sørlandet for å innhente tilbud fra dem mht å stå for vårt 

julelunsjarrangement 2016 - tidfestet til lørdag 3. desember 2016 kl 1400. Etter at Arild kort hadde 

orientert om resultatet av disse kontaktene - som bl.a. gikk ut på at Scandic Hotel Bystranda ikke 

hadde vist noen interesse for å påta seg dette arrangementet - sto Thon Hotel Sørlandet igjen som 

eneste aktuelle tilbyder. Pr e-post fra Arild til salgsdirektør Cecilie Strand ved Thon Hotel Sørlandet 

den 14. september ble det derfor bekreftet at vi også i år vil legge vårt julelunsjarrangement dit. Etter at 

også andre forhold ved arrangementet, bl.a. kuvertpris, egenandel, tips om underholdningsinnslag 

m.m. var diskutert, ble det gjort slikt 

Vedtak: Arild sluttfører forhandlingene og inngår/undertegner avtale med Thon Hotel Sørlandet 

om vårt julelunsjarrangement der lørdag 3. desember kl 14-17, basert på en kuvertpris (julebuffé) pr 

deltaker på kr 495,-. Deltakernes egenandel fastsettes til hhv kr 350,- for medlemmer og kr 400,- for 

eventuelle ledsagere (sistnevnte beløp er etter innspill fra kasserer seinere blitt forhøyet til kr 450,-). 

Julemøtet/-lunsjen kunngjøres i Sydvesten nr 5/2016 med påmeldingsfrist seinest 18. november, og 

påmelding skjer ved innbetaling av egenandelsbeløpet til foreningens bankkonto. Unni Lisbeth 

Johansen, Åsne Føreland Buverud og Holger Zachariassen oppnevnes som arrangementskomité 

for Julelunsjen 2016 med hovedoppgave å finne fram til et egnet underholdningsinnslag på 

sammenkomsten innenfor gitte/rimelige økonomiske rammer.  

   

Ad 4)      

Under dette punktet ble det gjort følgende 

Vedtak: Sydvesten nr 5/2016 forutsettes sendt medlemmene seinest innen utløpet av uke 41. I tillegg 

til de faste spaltene, reisebrev fra turen til Sentral-Europa 17.-24.september og referat fra 

medlemsmøtet i Mandal 27. september, må bladet også inneholde en kunngjøring av Julelunsjen 

2016 med opplysning om påmeldingsfrist, egenandeler og betalingsrutiner i den forbindelse, jf Sak 

3. 

    

Ad 5) 

Under dette punktet ble følgende bestemt: 

• Neste styremøte avvikles i Kristiansand mandag 24. oktober kl 1100. 



• Holger setter opp et kortfattet referat fra dagens medlemsmøte i Buen kulturhus, Mandal for 

presentasjon i Sydvesten nr 5/2016, se Sak 4. 

 

 

 

Styremøtet slutt kl 1145.  

 

 

 

 

Nils Olav Odden  

Sekretær/referent 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 7/2016 - fra styremøte mandag 24. oktober 2016 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Solveig Andersen, Nils Olav Odden, Gunnvald Kristiansen, Åsne 

Føreland Buverud (vara) og Kjell Olsen (vara). Holger Zachariassen deltok som redaktør for 

medlemsbladet Sydvesten. Forfall: Unni Lisbeth Johansen. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 6-2016 fra styremøtet 27. september. 

2. Mottatte og sendte skriv, oppfølgingssaker m.m.  

3. Julelunsjen 2016. Statusrapport. Gjenstående forberedelser? 

4. Turprogrammet 2017. Innhenting av turtilbud. Diskutere aktuelle turoperatører, reisemål/-

måter, tidspunkt for og lengde på turene. 

5. Sydvesten nr 6/2016. Innhold, tidspunkt for utsending m.m. 

6. Eventuelt; bl.a. med valg av motiv/utforming på foreningens julekort i år. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + møteprotokoll nr 6/2016 fra styremøtet 27. september, utarbeidet 

av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 6/2016 godkjent uten 

endringer/merknader.  

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om/tatt til etterretning/gjort vedtak i tilknytning til følgende sendte og mottatte 

skriv, oppfølgingssaker m.m. siden forrige styremøte: 

• Medlemsbevegelsen: Ikke meldt om noen medlemmer i avgang eller tilgang siden siste styremøte. 

Melding (pr e-post) om ny/korrigert adresse for 3 av våre medlemmer sendt fra Nils Olav til Unni 

Lisbeth og Holger (for oppretting av hhv medlemsregister og adresseetiketter) på grunnlag av at 

3 eksemplarer av Sydvesten nr 5 ble mottatt i retur.  

 Sendte/mottatte skriv: 

• Siden forrige styremøte er det sendt ut ett nummer av Sydvesten til medlemmene; Nr 5-2016 pr 

11.10.  

• Pr e-post den 5.oktober mottok Arild melding fra PPF v/forbundsleder Magne Furesund om at 

vår tidligere forbundsleder - Arild Øynes - døde brått og uventet lørdag 1.oktober. 

• Etter en forutgående e-postutveksling mellom Holger og Nils Olav ble det gjennomført test mht 

om andre enn Holger kan komme seg inn på vår nettsides redigeringssider. Testen var vellykket 

da en redigering som ble foretatt av Nils Olav ble tatt til følge. 

• Mottatt ”Nyhetsbrev” fra Pensjonistforbundet pr oktober 2016 med bl.a. omtale av 

Statsbudsjettet 2017 + at det ble opplyst om Pensjonistforbundet nå hadde inngått et samarbeid 

med Dag Aasbø Travel. 

• Arild mottok pr 3.oktober en e-post fra PPF v/sekretær Jan Dybvik vedr 

”Eldreråd/Velferdsteknologiambassadører” hvor avdelingene ble bedt om - seinest innen 1.11. - 

å melde fra om noen av deres medlemmer var valgt inn i eldrerådene på fylkes- eller 

kommunenivå + om det er noen av våre medlemmer som er interessert i å påta seg rollen som 

velferdsteknologiambassadør/delta på nødvendig kursing om dette. Etter at Holger av Styret var 

forespurt om han kunne tenke seg å stille som vår kandidat til å delta på omhandlede kurs/bekle 

rollen som velferdsteknologiambassadør, og han ikke kunne si ja til dette før han visste hva 

oppgaven gikk ut på, ble det fattet slikt 

Vedtak: Inntil Holger gjennom forespørsel til angitt kontaktperson i Pensjonistforbundet 

(Tove Bye) har fått klarhet i hva rollen som velferdsteknologiambassadør (inkl forutgående 

opplæring) går ut på, stilles vår tilbakemelding til PPF i bero på dette punktet. Nils Olav 

forutsettes - innen fristens utløp 1.11. - å sende svar til PPF v/sekretær Jan Dybvik så vel om 



dette som at vi pr dato ikke er kjent med at noen av våre medlemmer er valgt inn i eldreråd på 

Agder.  

• Mottatt brosjyren ”Reiselyst” fra Risdal Touring. Brosjyren overlevert Solveig som rette 

vedkommende. 

• For øvrig mottatt enkelte medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. Medlemsbladene overlates 

til Holger som redaktør for Sydvesten fortløpende. 

 Oppfølgingssaker:  

• Med henvisning til vedtak i forrige styremøte (se sak 2/5.kulepunkt) om muligens å ta inn litt info 

om ”Medlemstilbud på rimelige ferieboliger gjennom Pensjonistforbundet” i et seinere nummer 

av Sydvesten, trakk Kjell Olsen fram at han hadde framført en klage over dårlige leiebetingelser 

(foreløpig ubesvart) overfor Pensjonistforbundet i forbindelse med leie av en slik feriebolig. På 

denne bakgrunn ble følgende bestemt: Kunngjøring av det aktuelle medlemstilbudet i Sydvesten 

stilles i bero til Kjells klagesak er tilfredsstillende besvart. 

 

 

Ad 3) 

Innledningsvis ble det referert til inngått avtale/kontakt (v/Arild) med Thon Hotel Sørlandet i 

forbindelse vårt julelunsjarrangement der lørdag 3. desember 2016 kl 1400; som bl.a. går ut på at det 

serveres en julebuffé med dessertbord og kaffe til en kuvertpris av kr 495,- pr person ekskl. 

drikke. Det er ellers avtalt å gi hotellet melding om antall deltakere på julelunsjen seinest torsdag 

17.november. For øvrig er det inngått kontrakt med Maiken Ahnger om et underholdningsinnslag - 

med varighet ca 30 minutter fra ca kl 1530 - til en avtalt pris av kr 5.500,-. Etter denne orienteringen 

ble det gjort slikt supplerende 

Vedtak: Åsne/Unni Lisbeth gir hotellet beskjed om antall påmeldte deltakere innen torsdag 

17.november.  Arild tar kontakt med Helge Kirkehei for å få han til å påta seg oppgaven som 

akkompagnatør til julesangene. Holger Zachariassen gis i oppdrag å kopiere opp et nødvendig 

antall sanghefter til bruk under arrangementet. Jan Egil Egren (som representant for Posten og 

Bring Kundeservice Kristiansand) og Jorun Nilsen Stallemo (som representant for Postkom - Agder 

og Rogaland krets) inviteres som våre gjester på Julelunsjen 2016. Nils Olav sender innbydelse til 

disse to på vegne av foreningen. 

   

Ad 4)      

En lengre diskusjon omkring opplegg, aktuelle turoperatører og reisemål for foreningens medlemsturer 

(hhv én korttur om våren og én langtur på ettersommeren/høsten) i 2017 endte opp i følgende  

Vedtak: Solveig kontakter turoperatørene Dag Aasbø Travel og Risdal Touring for å innhente 

forslag til/tilbud om opplegg/reisemål for hhv en korttur (som dagstur innenlands eller 

overnattingstur med inntil 3 overnattinger i inn- eller utland) basert på bruk av buss/ferje som 

framkomstmiddel samt en langtur av 7-10 dagers varighet. Ved tilbudsinnhentingen tar Solveig 

utgangspunkt i de innspill til valg av reisemål som kom fram i styremøtet (Island, Irland, Italia, 

Frankrike, Portugal, båtcruise m.m.). I tillegg gis Kjell fullmakt til å innhente tilbud hos andre 

turoperatører når det gjelder turer til Kroatia. Mottatte turtilbud legges fram for behandling i neste 

styremøte, se Sak 6.  

  

    

Ad 5) 

Under dette punktet ble det gjort følgende 

Vedtak: Neste nummer av Sydvesten (nr 6/2016) forutsettes sendt medlemmene innen utløpet av 

uke 49/seinest pr 12.12.2016. I tillegg til de faste spaltene og utførlig omtale av Julelunsjen 

3.desember bør bladet også inneholde en presentasjon av våre planer for foreningens turvirksomhet 

i 2017, jf Sak 4 + eventuelle andre kunngjøringer (tidspunkt for Årsmøtet 2017 o.a.?) som måtte 

følge av vedtak fattet i vårt styremøte 29.november. 

 

Ad 6) 

Under dette punktet ble følgende bestemt: 



• Gunnvald ordner med bestilling av julekort i et antall av 50 stk i samsvar med valg av 

motiv/utforming foretatt på møtet. 

• Arild kontakter Postkom sentralt for å utvirke at vår hjemmeside - i likhet med hva som er 

tilfellet for enkelte andre postpensjonistforeninger - også blir gjort tilgjengelig via Postkoms 

nettsider.   

• Neste styremøte avvikles i Kristiansand tirsdag 29. november kl 1100. 

 

 

 

Styremøtet slutt kl 1340.  

 

 

 

 

Nils Olav Odden  

Sekretær/referent 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 8/2016 - fra styremøte tirsdag 29. november 2016 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, Gunnvald 

Kristiansen, Åsne Føreland Buverud (vara) og Kjell Olsen (vara). Holger Zachariassen deltok 

som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. Forfall: Solveig Andersen. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 7-2016 fra styremøtet 24. oktober. 

2. Mottatte og sendte skriv + oppfølgingssaker.  

3. Julelunsjen 2016. Statusrapport. Eventuelle gjenstående forberedelser. 

4. Foreningens turprogram 2017. Gjennomgang av mottatte turtilbud, valg av reisemål, 

tidspunkt/varighet for hhv kort- og langtur etc. 

5. Årsmøtet 2017. Bestemme tid og sted. Gjennomgang av andre aktuelle forberedelser. 

6. Eventuelt; herunder en revurdering av spørsmålet om vår forening skal slutte seg til Norsk 

Tippings ordning ”Grasrotandelen” via Brønnøysundregistrene. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + møteprotokoll nr 7/2016 fra styremøtet 24. oktober, utarbeidet av 

møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 7/2016 godkjent uten 

endringer/merknader.  

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om/tatt til etterretning/gjort vedtak i tilknytning til følgende sendte og mottatte 

skriv, oppfølgingssaker m.m. siden forrige styremøte: 

• Medlemsbevegelsen: Følgende har meldt seg inn som medlemmer hos oss siden forrige 

styremøte: Tove Haugaas (Tvedestrand), Terje Jørgensen (Mandal), Brit Else Marstein Olsen 

(Bjorbekk), Tore Svennevig (Kristiansand) og Anne-Grethe Ulland (Hidrasund). 

Av tekniske grunner stilles innmelding av Marstein Olsen og Svennevig i sentralt 

medlemsregister i bero til etter nyttår. 

For øvrig orienterte Unni Lisbeth om at medlemskapet til Reidun S. Grændsen (Kongshavn) nå 

var slettet pga manglende kontingentinnbetaling. 

I tillegg har Gunnvald på vanlig måte effektuert bestilling av krans ifm at tidligere mangeårig 

medlem i vår forening - Anne Gurine Nyvoll (Marnardal) - gikk bort 23.10.      

  

Sendte/mottatte skriv: 

• Tilbakemelding vedr ”Eldreråd/velferdsteknologiambassadører” (sak 2; 6.kulepunkt i forrige 

styremøte) sendt av Nils Olav til PPF v/sekretær Jan Dybvik pr 29.oktober i samsvar med vårt 

styrevedtak av 24.oktober.  

• Med bakgrunn i Holgers initiativ (se vedtak under Sak 6/2.kulepunkt i forrige styremøte) tok Arild 

- pr e-post 26.10. - kontakt med Postkom sentralt for å utvirke at vår hjemmeside også blir synlig 

på Postkoms hjemmeside (www.postkom.no). Mottatt svar fra Postkom v/Hans Jakob Schultz - 

pr e-post 27.10. - om at dette nå var ordnet.. 

• Pr 8.november mottok Arild en e-post fra medlem nr 14882 Løining, Finn (Feda) - bl.a. om det 

var et medlemskort knyttet til hans kollektive medlemskap i Pensjonistforbundet. 

 

E-posten videresendt Nils Olav samme dag med forespørsel om han kunne gi Løining et svar. 

Forespørselen besvart av Nils Olav pr e-post den 10.november. Svaret referert i sin helhet og 

tatt t.e. 

• For øvrig mottatt enkelte medlemsblader fra andre PPF-avdelinger. Medlemsbladene overlates 

til Holger som redaktør for Sydvesten fortløpende. 

http://www.postkom.no/


 

Korrespondanse i tilknytning til sak nr 3 og 4 på dagsorden vil være anført/omtalt under de 

respektive sakspunktene. 

 

 Oppfølgingssaker:  

• Se vedtak i forrige styremøte under sak 2/9.kulepunkt - vedr ”Medlemstilbud på rimelige 

ferieboliger gjennom Pensjonistforbundet” - om å stille kunngjøring av nevnte medlemstilbud i 

bero til Kjell Olsens klagesak overfor Pensjonistforbundet i forbindelse med leie av en slik 

feriebolig er besvart. Etter at Kjell hadde redegjort for sin kontakt med Jan Dybvik i PPF i 

sakens anledning ble følgende bestemt: Inntil videre settes saken fortsatt på vent. 

 

Ad 3) 

Med henvisning til vedtak under sak 3 i forrige styremøte rapporterte Arild, Unni Lisbeth, Nils Olav 

og Holger om sine utførte oppdrag forut for Julelunsjarrangementet 3.12. - slik:  

• Helge Kirkehei har påtatt seg oppgaven som akkompagnatør. 

• Holger har sørget for å kopiere opp et nødvendig antall sanghefter. 

• Nils Olav har (pr e-post den 3.11.) sendt innbydelse til Jan Egil Egren og Jorun N. Stallemo om å 

være våre gjester på Julelunsjen. Pr 7.11. mottatt svar fra Jan Egil om at han takker JA til 

invitasjonen, mens det pr dags dato ikke har kommet noe svar fra Jorun. (Hun har seinere - pr 

1.12. - meldt fra om at hun dessverre ikke kan komme). 

• Unni Lisbeth har innen angitt frist (17.11.) gitt Thon Hotel Sørlandet beskjed om antall påmeldte 

deltakere (58). Som følge av enkelte tilleggspåmeldinger steg deltakerantallet til 62, hvilket ble 

tilbakemeldt hotellet pr 28.november. 

• I tillegg ble det nevnt at det hadde vært løpende kontakt med Maiken Ahnger - både skriftlig og 

muntlig - i tilknytning til hennes underholdningsinnslag på Julelunsjen.    

Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. 

   

Ad 4)      

Det forelå følgende aktuelle turtilbud - alle fra Dag Aasbø Travel - da de to mottatte tilbudene om tur 

til Kroatia fra Peer Gynt Tours v/Kjell Olsen ble vurdert som uaktuelle: 

Korttur: 1. Tur til Østfold 31.mai-2.juni og 2. Tur til København og Sjælland 31.mai-3.juni; begge 

turer basert på buss/ferge som framkomstmiddel. Langtur:1. Tur til Gardasjøen 19.-26.september, 2. 

Tur til Den Franske Riviera 19.- 26.september og 3. Elvecruise på Rhinen og Mosel 23.-30.august - 

alle turene basert på bruk av fly fra/til Norge. 

Etter å ha gjennomgått/diskutert alle aktuelle reisemål/-opplegg, ble disse turtilbudene valgt:    

Vedtak:  

Korttur: Tur til Østfold, basert på 2 overnattinger med buss/ferje som framkomstmiddel i tidsrommet 

31.mai - 2.juni 2017. Overnattingssted: Fredrikstad. Valg av reisemål gjøres kjent for medlemmene i 

Sydvesten nr 6/2016 med beregnet utsending i desember. 

Langtur: Tur til Den Franske Riviera i perioden 19.-26.september. Turen skjer med fly t/r Kjevik-

Amsterdam-Nice, fast hotellbase i Cannes og busstransport i Frankrike. 

 Valget av begge disse reisemålene gjøres kjent for medlemmene i Sydvesten nr 6/2016 med beregnet 

utsending i første halvdel av desember, mens kunngjøring av turene må skje i et seinere nummer av 

bladet. Nils Olav underretter Dag Aasbø Travel om forannevnte valg.   

Ad 5) 

I tilknytning til punktet som omhandler forberedelse av Årsmøtet 2017 ble følgende forhold 

avklart/bestemt: 

• Postpensjonistene i Agder avvikler sitt Årsmøte 2017 mandag 13. mars kl 1200 - forsøksvis i 

kantina på den tidligere postterminalen i Skibåsen 39, Kristiansand. Holger kontakter rette 

vedkommende for å avtale leie av møtelokale der. 

• Dato for Årsmøtet 2017 gjøres kjent for medlemmene gjennom Sydvesten nr 6/2016 med 

opplysning om at saker/forslag som medlemmene ønsker behandlet på årsmøtet må være 



sendt til foreningens postboksadresse eller pr e-post til sekretær Nils Olav Odden innen 3. 

februar 2017. 

• Innkalling med forslag til dagsorden for årsmøtet kunngjøres for medlemmene gjennom 

Sydvesten nr 1/2017; for utsending seinest innen utgangen av uke 8/2017. 

• Nils Olav utarbeider forslag til Styrets Årsberetning for 2016 og Unni Lisbeth ferdigstiller 

foreningens reviderte Regnskap for 2016 + utarbeider forslag til foreningens budsjett for 

2017 - for framlegg/godkjenning i neste styremøte (6.2.17). 

Omhandlede dokumenter i godkjent stand tas i sin helhet inn i Sydvesten nr 1/2017.  

 

Ad 6) 

Under dette punktet ble følgende bestemt/saker tatt opp: 

• Neste styremøte avvikles i Kristiansand mandag 6. februar 2017 kl 1100. 

• Tilslutning til Norsk Tippings ordning ”Grasrotandelen”?: 

Saken aktualisert gjennom en e-posthenvendelse fra Kjell Olsen til Arild om ikke også 

Postpensjonistene i Agder - i likhet med hva som gjelder for en del andre avdelinger i PPF - 

kan slutte seg til støtteordningen ”Grasrotandelen” i regi av Norsk Tipping. 

Nils Olav orienterte innledningsvis kort om sakens forhistorie sentralt (som startet med et 

landsstyrevedtak i Postpensjonistenes Landsforbund i mars 2009 om at det sentralt skulle 

utarbeides en beskrivelse for tilslutning til ordningen som Arbeidsutvalget i sin tur skulle 

videresende til avdelingene) og lokalt. Lokalt ble saken behandlet i 3 styremøter (siste gang pr 

10.mai 2010) i tillegg til at det på Årsmøtet i 2010 ble anført at ”innhenting av støttemidler 

gjennom ordningen ”Grasrotandelen” hos Norsk Tipping var av saker det nye styret må ta fatt 

i”. 

Etter 10.mai 2010 har spørsmålet i praksis vært stilt i bero hos oss. 

 

Med bakgrunn i dette ble følgende bestemt: 

• Unni Lisbeth kontakter Brønnøysundregistrene for å få brakt på det rene hva som 

må til for å få Postpensjonistene i Agder registrert og godkjent som mottaker av 

Grasrotandelen hos Frivillighetsregisteret i Brønnøysund. 

 

 

 

 

Styremøtet slutt kl 1345.  

 

 

 

 

Nils Olav Odden  

Sekretær/referent 

 

 


